



## “Farbige” Clubnamen “Colored” club names

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

On 21<sup>st</sup> of March the annual International Color Day will be celebrated. A reason for me to have a look into the EAASDC Directory searching for “colored” club names such as **Black Cats**, **Blueberries**, Hanau **Golden Squares**, Crazy **Pink Cadillacs**, **Red Fancy Diamonds**, **Silver Wings**, **Yellow Roses**, **Rainbow Strollers** (in alphabetic order). The colours green and brown are still missing.

Common dancing could be possible at the Rainbow Dance of the Rainbow Strollers in 's-Hertogenbosch/NL in June once a year or a Special Dance on the International Color Day (3/21).

I like to finish citing the famous German architect Walter Gropius: “Coloured is my favourite paint”.

Am 21.3. ist jährlich der Internationale Tag der Farbe. Anlass für mich, nach “farbigen” Klubnamen zu schauen. Es gibt im EAASDC Directory die **Black Cats**, **Blueberries**, Hanau **Golden Squares**, Crazy **Pink Cadillacs**, **Red Fancy Diamonds**, **Silver Wings**, **Yellow Roses**, **Rainbow Strollers**. (alphabetisch sortiert) Es fehlen noch die Farben Grün und Braun.

Gemeinsames Tanzen wäre möglich beim Rainbow Dance der Rainbow Strollers in 's-Hertogenbosch/NL im Juni eines Jahres oder bei einem Special Dance am Internationalen Tag der Farbe (21.3.).

Ich möchte schließen mit einem Zitat des berühmten deutschen Architekten Walter Gropius: „Bunt ist meine Lieblingsfarbe“